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Kommunstyrelsens ledamöter framställde följande begäran om utredning 
vid sammanträdet: 
 
Ledamot Anna Aintila: 
Det är skäl att utreda luftkvaliteten i Winellska skolans ersättande lokaler. 
Lärarna har informerat om oroväckande uppgifter om dålig inneluft och 
symtom. 
 
Begäran om utredning understöddes av Piia Aallonharja, Timo 
Haapaniemi, Kim Åström, Ari Harinen, Tony Björk och Anneli Granström. 
 
 
Ledamot Anna Aintila: 
Belöning: 
Jag ber att man utreder ett sätt att tacka serviceman Pekka Ryynänen för 
den goda idéen att donera utrustning från den gamla hälsocentralen till 
Ukraina. 
 
Begäran om utredning understöddes av Piia Aallonharja, Timo 
Haapaniemi, Kim Åström, Marjut Frantsi-Lankia, Anna Sahiluoma, Anneli 
Granström och Tony Björk. 
 
 
Ledamot Anna Sahiluoma: 
Kommunstyrelsen begär en utredning om kommunens 
upphandlingsstrategi och uppdatering av den för att bättre främja 
kommunens strategiska mål med upphandlingar. 
 
Begäran om utredning understöddes av Piia Aallonharja, Timo 
Haapaniemi, Kim Åström och Tony Björk. 
 
 
Ledamot Kim Åström: 
Jag ber att det utreds vilka åtgärder kommunen eller t.ex. Kuuma-
kommunerna tillsammans kan vidta då NTM-centralen eller andra 
myndighetsinstanser ingriper i markanvändningen utanför sina 
befogenheter så att kommunens planläggningsmonopol kränks. 
 
Timo Haapaniemi understödde begäran om utredning. 
 
 
Ledamot Ari Harinen: 
Utredning av ärendet gällande kokskjulet i Kantvik. 
En utredning om hur frågan kan lösas begärs till följande sammanträde. 
 
Begäran om utredning understöddes av Kim Åström, Anna Aintila och 
Timo Haapaniemi. 
 
 


